

## 英皇書院

## 中一候補生申請程序

(於 2025 年 9 月入讀中一)

(若本校中一學額已滿,將暫停有關申請的程序)

如欲申請本校中一候補生學額,學生必須具備優異的學業成績(申請人於五年級全年及六年級上學期中文、英文及數學成績不低於 A-級)及良好的品行(小四至小六為 B+級或以上)。如符合上述條件,已獲取其他學校中一學額,或不屬於本校校網的同學均可申請。申請詳情如下:

1. 申請及交表日期: 8/7/2025 起,至學額已滿為止。請把申請表及證明文件親身交回本校辦事處。

(不接受郵遞申請。於首日遞交申請表,並示意能於 8/7/2025 或 9/7/2025 參與

筆試及面試者,可獲優先處理。)

2. 申請表格: 於 30/6/2025 至 8/7/2025 期間, 親臨本校

校務處或從本校網址下載。

3. 辨公時間 星期一至五

(不包括公眾假期) 午膳時間

星期六

上午9:00-下午4:30

下午 12:30 - 下午 2:00

上午9:00 - 正午12:00

4. 提交文件: 申請人遞交申請表時須出示香港身份證(倘非本港出生人士,則須出示有效居

港文件並呈交副本)。

另必須連同以下文件影印本一併交回(請帶備正本以便核實):

- 小四、小五及小六成績表

- 入學註冊證(如適用)

- 傑出才能証明、獎狀及其他有關文件

5. 筆試及面試日期: 8/7/2025 下午或 9/7/2025 上午(本校將以電話通知合符本校要求的申請人)

6. 筆試及面試形式: 筆試 - 中、英、數能力

面試 - 將以英語及廣東話進行

7. 取錄準則: - 中英文理解及表達能力

- 數學運算及解難能力

- 分析性思考能力及領導能力

- 操行

- 個人特質、價值觀、學習態度、課外活動、獎項、小學成績及評語、

特別才能等

8. 取錄通知: 本校將於 10/7/2025 起以電話聯絡獲取錄之學生(不被取錄之學生將不獲任何通

知),請於申請表上清楚註明家長或監護人之聯絡電話號碼及電郵。被取錄之學

生須於15/7/2025日參加中一入學前香港學科測驗。

## King's College

The Procedure of Application for Secondary One Places After the Release of SSPA Results (For admission to S.1 in September 2025)

(If there is no vacancy, the application procedure will be suspended.)

Applicants must possess outstanding academic performances (with grades not lower than A- in Chinese Language, English Language and Mathematics in P.5 and the first term of P.6) and good conduct (at least B+ grade from P.4 to P.6). Those who are admitted by other schools or do not belong to the School Net of our School could also apply if they fulfil the abovementioned criteria. The details of the application are as follows:

Starting from 8/7/2025, until there is no vacancy. The application form and 1. Application deadline: photocopies of supporting documents should be submitted to the School's

General Office IN PERSON.

(Application by post is not accepted. Priority will be given to those applicants who submit on the first day, and indicate that they can attend the written test

and interview on 8/7/2025 or 9/7/2025)

Applicants may either download the application form from the School 2. Application form:

website or collect it from the General Office from 30/6/2025 to 8/7/2025

9:00 a.m. - 4:30 p.m.Monday to Friday 3. Office hours:

**Lunch time** 12:30 p.m. - 2:00 p.m.(exclude Public Holiday) 9:00 a.m. – 12:00 noon **Saturday** 

4. Supporting documents: Applicants should provide the Hong Kong Identity Card for verification

> when submitting the application. (For applicants who were not born in Hong Kong, photocopies of documentary proof of valid right of abode in Hong Kong must be provided.) The photocopies of the following documents must

be submitted (Please bring along the original copy for verification):

- Report cards of P.4 to P.6

- Admission Slip (if applicable)

- Proof of outstanding talents, certificate or other related documents

5. Date of written test and 8/7/2025 afternoon or 9/7/2025 morning (Eligible applicants will be

interview: informed by phone to attend an interview.)

6. Written Test and Written Test: Chinese, English and Mathematics abilities Interview: will be conducted in both Chinese and English interview arrangement:

7. Admission Criteria:

- Arithmetic and problem solving ability

- Analytical thinking and leadership ability

- Conduct

- Personality, values, learning attitude, extra-curricular activities,

achievements, academic performances and comments by the Primary School,

- Comprehensive skills and communication skills in Chinese and English

special talent, etc.

8. Announcement of the

results:

Successful applicants will be informed by phone on or after 10/7/2025 (unsuccessful applicants will not be notified). A valid telephone number and email of parents/guardians must be provided on the application form.

Students concerned will attend the Pre-S.1 Hong Kong Attainment Test on

15/7/2025.